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ČESKO: Podle informací na serveru Novinky.cz zaměstnanci ukrajinské „zbrojní firmy“ Lvovský
arsenál společně s úředníky tamního ministerstva obrany zpronevěřili téměř 1,5 miliardy hřiven (cca
910 milionů korun), určených na nákup 100 000 minometných granátů.

Informace pochází od tzv.  Služby bezpečnosti Ukrajiny (SBU), což je (přibližně) ukrajinská
obdoba české BIS.  SBU údajně v  této věci  vyšetřuje pět  lidí  a  uvedla,  že peníze byly
zabaveny a budou vráceny do státního rozpočtu, píše na facebooku Jaroslav Štefec.
Pominu  fakt,  že  „Lvovský  arzenál“,  namočený  v  tomto  případě,  není  známá lvovská  památka,
fortifikační prvek, postavený v polovině 16. století, ale překupnická firma, pevně „přicucnutá“ na
penězovody ukrajinského ministerstva obrany. Naprosto stejně, jako je několik kšeftař … pardon,
obchodních „zbrojních“ firem pevně přisáto na penězovody ministerstva obrany ČR.
Znám strukturu a prvky korupčních sítí, spojených s českým ministerstvem obrany, a vím,
jak fungují korupční mechanismy, spojené s nákupy zbraní, munice, výstroje, technologií,
IS a dalších komodit za peníze českého státu. Vím také, že všichni „zapojení do systému“ se
už tetelí blahem při pomyšlení na potoky peněz, které se chystá ve jménu nesmyslných
válečných příprav bezuzdně a mimo jakoukoliv kontrolu veřejnosti utrácet pár šílenců,
kteří  se  podivnou  souhrou  náhod  ocitli  v  čele  našeho  státu.  Peněz,  o  které  stále
bezostyšněji okrádají nejen důchodce, ale i naprostou většinu pracujících lidí, české firmy a
zemědělce.
Když už tedy má český stát vyhazovat peníze za nákupy zbraní a výstroje, ať už za ně aspoň utrácí
jen tolik peněz, kolik je nezbytně potřeba. Samozřejmě, že když za kulomet místo 230 000 zaplatíte
1,27 miliónu, lépe se naplňuje fiktivní a nesmyslný „závazek vůči NATO utratit 2 % HDP“. Navíc
nemusíte na konci roku vracet žádné peníze. A že se ten zbytek „zadřel“ někomu za nehty? Co na
tom záleží, ne?
Myslím si ale, že by na tom záležet mělo. Žádám proto BIS, aby udělala totéž, co SBU. Aby rozkryla
korupční síť v resortu obrany, tentokrát českém. Aby místo sebechvalných elaborátů na téma „jak
jsme byli  skvělí  v  minulém roce“ oznámila,  že ve spolupráci  s  policií  ČR zatkla konkrétní  lidi,
zapojené do rozkrádání  peněz,  určených k  zajišťování  obranyschopnosti  ČR a  bezpečnosti  nás,
občanů. Námětů je skutečně spousta.
Nákupy pasivních radarů, kulometů MINIMI, pandurů, vozidel Dingo II,  odstřelovacích
pušek, neprůstřelných vest, protiletadlových kompletů RBS-70 a RBS-70 NG, modernizací
vrtulníků, stavby komunikací ve vojenských újezdech a desítky dalších. Co nákup, to stovky,
nebo aspoň desítky miliónů “provizí” a úplatků generálům, politikům, politickým stranám,
kšeftařským firmám. To vše započítáno do “v čase a místě obvyklých” cen, pro český stát
nadhodnocených mnohdy o celé stovky procent oproti  cenám, za které nakupují  tytéž
komodity jiné státy.
Boj s korupcí, rozkrývání pohybu ilegálních migrantů a zbraní, pocházejících z míst konfliktů včetně
Ukrajiny, nebo podrobné mapování aktivit radikalizujících se islamistických skupin na území ČR je
BIS i dalších zpravodajských služeb v ČR rozhodně daleko hodnější, než snahy o přepisování učebnic
dějepisu, nebo dehonestace lidí, nepohodlných aktuální politické věrchušce. Je to v zájmu všech

https://cz24.news/analytik-stefec-o-fialove-extremne-zkorumpovane-bande-co-nakup-to-stovky-nebo-desitky-milionu-provizi-a-uplatku/
https://cz24.news/analytik-stefec-o-fialove-extremne-zkorumpovane-bande-co-nakup-to-stovky-nebo-desitky-milionu-provizi-a-uplatku/
https://cz24.news/analytik-stefec-o-fialove-extremne-zkorumpovane-bande-co-nakup-to-stovky-nebo-desitky-milionu-provizi-a-uplatku/
https://cz24.news/analytik-stefec-o-fialove-extremne-zkorumpovane-bande-co-nakup-to-stovky-nebo-desitky-milionu-provizi-a-uplatku/
https://www.facebook.com/profile.php?id=100016828963330


občanů tohoto státu. Mělo by to být i v zájmu jejich vedení.
Politické garnitury přicházejí a odcházejí, ale zpravodajské služby by mohly a měly být
jedním z pilířů stability a profesionality v turbulentním prostředí české pseudodemokracie.
Ke škodě českého státu i jich samotných tomu tak není. Změna tohoto stavu je jednou z
věcí, kterou bude muset budoucí vláda prioritně řešit. Ta současná nedokáže vyřešit ani
toho Jurečku.
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